
Fašizace české společnosti pokračuje
   Pravicová vláda Petra Fialy a její poslanci pokračují v zoufalé snaze zůstat u moci za
každou cenu a snaží se umlčet své odpůrce i omezováním ústavních práv a svobod.
   Od jejich nástupu k moci  jsme se  dočkali  cenzury,  zakazování webových stránek,
hanění a pronásledování politických odpůrců a jejich kriminalizace, propouštění lidí ze
zaměstnání z politických důvodů.
  Omezování  svobody  slova  je  doprovázeno  snahou  o  větší  kontrolu  společnosti,
například sledováním její činnosti na internetu, posilováním pravomocí silových složek
státu, především vojenské policie, ale také uzavřením Dohody mezi Českou republikou a
Spojenými státy americkými o spolupráci v oblasti obrany (DCA).
V souvislosti  s úspěchem  volebního  projektu  STAČILO!  ve  volbách  do  Evropského
parlamentu a krajských zastupitelstev, jehož hybnou silou je Komunistická strana Čech a
Moravy, se jim opětovně, po krátké přestávce, stává pomyslným trnem v oku i KSČM. Již
od minulého roku mainstreamová média dehonestují e-shop společnosti Futura, kde je
KSČM majoritním  akcionářem,  za  předměty  s komunistickou tematikou,  opětovně  sílí
snahy  po  kriminalizaci  a  zákazu  KSČM  od  různých  pochybných  iniciativ,  institucí  a
neziskových organizací financovaných i ze zahraničí.
   V minulých dnech pak navrhl poslanec Marek Benda (ODS) spolu se svými koaličními
kolegy zavést do trestního zákona výslovně i trestnost všech forem podpory a propagace
jak nacistického, tak komunistického hnutí. Trest, který za takovou činnost budou moci
soudy uložit, je od jednoho roku do pěti let odnětí svobody.
KSČM takovýto návrh zákona důrazně odmítá a považuje ho za účelový, diskriminující.
Předkladatelé  se  chtějí  spolu  s potápějící  se  koalicí  SPOLU zavděčit  zbytkům svých
voličů  něčím,  na  co  už  přes  30  let  slyší  –  antikomunismem.  Respektive  opětovnou
snahou dostat KSČM mimo zákon a ideálně zavřít kohokoliv, kdo kritizuje dnešní systém.
Tuto iniciativu tak KSČM vnímá jako pokus o  zbavení  se politické  konkurence,  která
ohrožuje Fialovu vládu a zbytky jeho věrných. Ve světle událostí v Rumunsku, Francii i
jinde  jsou  tyto  snahy  velice  nebezpečné.  A  to  tím  více,  čím  více  zapadají  do
celoevropského  trendu  přepisování  historie  a  dávání  rovnítka  mezi  nacismem  a
komunismem.
    Pravdu nelze umlčet ani zakázat. KSČM nikdo nikdy neumlčí. Řekněme vládní
asociální a antikomunistické politice STAČILO!
                                                                                                       VV ÚV KSČM

Zavírat za propagaci komunismu? Včera bylo 
pozdě, zní z koalice.
   Nápad  Marka  Bendy  zavést  do  trestního  zákoníku  vězení  za  propagaci
komunismu  zaujal  ve  vládní  koalici  a  u  Pirátů.  Jiní  poznamenávají  cosi  o
účelovosti čouhající jako péro z gauče a padl dokonce návrh, že by zakázána měla
být naopak ODS.
  Všichni komunisté do vězení? Tři poslanci vládní koalice navrhují zpřísnění propagace
komunismu. Nově by se všechny formy podpory a propagace komunistického hnutí měly
soudně  trestat  odnětím  svobody  až  na  pět  let.  Podle  navrhovatelů  jde  o  narovnání
disproporce  mezi  tresty  za  podporu  a  propagaci  nacismu,  což  je  trestáno  dávno  a
komunismu, což se podle nich adekvátně neděje. 
  Za návrhem stojí trojice poslanců ze tří vládních stran. Marek Benda z ODS, Šimon
Heller z KDU-ČSL a Martin Dlouhý z TOP 09. Vyslyšeli prý volání Ústavu pro studium
totalitních režimů a dalších dvou organizací, které srovnání trestního postihu propagace
nacismu a komunismu navrhovaly.
  Vzhledem k tomu, že KSČM nejenže legálně existuje, ale má voličskou podporu, volené
zástupce a je pravděpodobné, že po podzimních volbách se v rámci hnutí Stačilo! vrátí
do Poslanecké sněmovny, je otázkou, jak by takový zákon v případě jeho schválení byl
vymáhán. Objevily se otazníky nad tím, co všechno by bylo trestně postihováno. Zda jen
otevřená podpora komunismu a jeho historických představitelů, anebo i komunistických
myšlenek, do kterých nepochybně spadají  i  státní zásahy do ekonomiky, podnikání a
soukromého vlastnictví.
ParlamentníListy.cz  oslovily  politiky  napříč  stranami  s  dotazem,  jak  se  na  iniciativu
poslanců zpřísňující trestání podpory komunismu dívají.
 „Neznám detaily tohoto návrhu, ale myslím, že narazí minimálně na tři  problémy. 1.
Jednak co je to vlastně komunismus (manifest komunismu z roku 1848, program KSČ z
voleb 1946, nebo Akční program z jara 1968?). 2. Je to jednání člověka označujícího
se/označeného za komunistu? 3. Nebo je to používání symbolů (rudou pěticípou hvězdu
ale  používá  třeba  SK  Slavia  nebo  pivovar  Heineken)...  Maďarsko  třeba  ty  symboly
upravené má, ale už vidím STAN nebo TOP 09, jak hlasuje pro něco, co zavedl Viktor
Orbán. Nehledě na to, že já bych tu hvězdu Slavii nebral,“ řekl pro ParlamentníListy.cz
senátor Zdeněk Hraba.

   Europoslankyně,  lídryně  Stačilo!  a  předsedkyně  KSČM Kateřina  Konečná,  na
kterou by zákon v případě schválení patrně dopadl, má jasno. „Pan Benda celé své
působení v politice má založeno na tom, že někomu škodí. Celou tuto iniciativu beru
jako  snahu  zbavit  se  politické  konkurence,  která  ohrožuje  Fialovu partičku  a  jeho
věrné.  Ve  světle  událostí  v  Rumunsku,  Francii  i  jinde  jsou  tyto  snahy  velice
nebezpečné a občané by se měli mít na pozoru, co příště bude tato partička trestat a
cenzurovat. Za sebe říkám, že mě žádný Benda ani jemu podobní nikdy neumlčí – i
kdyby mě vsadili na pět let do vězení. Jedinou možností, jak se jejich politiky zbavit, je
říct jim už za pár měsíců STAČILO!“ vzkazuje Konečná.
 „Osobně s tím naprosto souhlasím. Včera bylo pozdě. Jen si myslím, že se s tím
mělo  začít  už  v  roce  1989,“  říká  pro  PL.cz  lidovecký  europoslanec Tomáš
Zdechovský.  
  „Komunismus podle své definice je ideologie třídní nenávisti a ozbrojeného boje a
diktatury proletariátu. Je to nenávistná ideologie a tento návrh zpřesňuje, aby se s
těmi, kdo glorifikují komunismus, zacházelo stejně jako s těmi, kdo oslavují nacismus
a jeho představitele,“ řekl šéf pirátského poslaneckého klubu Jakub Michálek. 
  „Pan Benda cítí,  že doba mafiánského vládnutí  ODS a STAN se blíží ke svému
konci, a tak se snažil zakázat všechny, kdo by mohli tuto asociální a protičeskou vládu
ohrozit.  Samotný nápad na kriminalizaci  jiného politického názoru má k bolševické
ideologii mnohem blíž než současná KSČM,“ řekl šéf strany PRO Jindřich Rajchl.
Místopř. Trikolory Petr Štěpánek se omezil na stručný komentář. „Ze všeho, co Marek
Benda v poslední době navrhuje, trčí účelovost jak péro z gauče. Tohle není výjimka“.
Předseda SPD Tomio Okamura to vidí jinak. „Například v USA netrestají žádný názor
a  neměli  tam  ani  nacismus,  ani  komunismus.  A popravdě,  každá  totalita  začíná
cenzurou a stíháním údajných ideologických nepřátel a samozřejmě ve jménu ‚dobra‘,
kdy o tom, co je ‚dobro‘, rozhodují ti, co mají moc. Zažívám to teď na sobě, protože mi
na  základě  trestního  oznámení  Fialovy  vlády  hrozí  tři  roky  vězení  za  plakát  proti
migračnímu paktu. Pan Benda a jeho spolek ať raději přemýšlí, jak napravit gigantické
škody,  které  zasadili  českým domácnostem  a  firmám  v  celé  zemi.  Pokud  hledají
nepřítele, tak největší nepřítel naší země jsou oni,“ míní. 
Místopř. SOCDEM Lubomír Zaorálek předložil protinávrh. „Když někoho zakázat, tak
spíš ODS. Pokaždé, když vládne, vrhá lidi do chudoby. Hledat si mrtvé téma, když je
před volbami, je ukázka, jak je ODS pořád prázdná a falešná,“ sdělil. Parlamentní listy

Takový  byl 15. týden…
»Ti dnešní velitelé nic nechápou, ničemu nerozumějí,  nikoho neposlouchají  a
myslí  si,  že  spolkli  všechnu  moudrost  světa,  do  všeho  se  pletou.« Ano,  ti
velitelé!  Jenže,  víme-li  to,  proč  jednomu  generálovi  vláda  schválila  čtvrtou
hvězdu  a  jinému třetí,  ač  ještě  nikdy  předtím  šéf  zpravodajství,  který  může
vymyslet jakoukoli kauzu a musíme mu věřit, na nic podobného nedosáhl? A
ostatně ani ten nově čtyřhvězdičkový nemá čistý štít. Nebýt ministra zahraničí a
jeho diplomatického zásahu, mohl mít kvůli dronům na Ukrajinu pořádný malér.
Ruka ruku však myje. Tentokrát Jana Karlovi.  Mýdla, na rozdíl  od Yoriků (viz
Bruno Traven: Loď mrtvých), pokud nebylo vyvezeno do východních zákopů, je
prý zatím u armády, na rozdíl od jiných potřebností, dostatek.
  Onu výše citovanou větu jsem nevymyslel. Tou svého času Niccolo Macchiavelli ve
svém Vladaři radil Lorenzovi Medicejskému a nesměroval ji jenom na generály. Proto
bývá nejen pro reálně myslící politiky smrtelné, zvláště ovšem pro nás ostatní, nechat
ty,  kteří  mají  egokomplex  a  zároveň  myslí,  že  mají  jedinou  pravdu,  aby  se  živili
politikou  či  do  politiky  zasahovali.  Pokud  jde  o  Česko,  proslechlo  se,  že  i  jeden
zakomplexovaný plukovník mající na starosti naše správné myšlení, se také má brzy
stát generálem. Pak ho už zřejmě, obrazně řečeno, nedokáže udržet ve stáji nikdo a
troufne si dokonce na taxis. To jsme se také dozvěděli v uplynulém týdnu. Nejen to.
  Mohli jsme si přečíst o dojemné vládní shodě, které prý nevadí ani rozmíška, k níž
došlo na jednání vlády, kdy ministr Válek v tomto týdnu po hádce s ministryní války
Černochovou dokonce ze zasedání odešel. Šlo údajně o peníze pro vojáky na úkor
zdraví druhých. Chápu, že důležitější jsou kanóny než (obrazně řečeno) makarony a
náborový  milion  než harfy  tón.  Pak  jsme  se  ještě  dozvěděli,  že  přes  zmíněné
rozrušení mysli všichni přece jen schválili nejen ten zmíněný náborový milionek, ale i
další podporu bojující Ukrajině, další zbraně a náboje, jež by snad mohly být využity
nejen na Donbas, ale také v pochodu na ruský Belgorod. Zatím se prý vítězný postup
odložil. Nejen pro dosud nedošlé peníze a munici, ale snad i proto, že semtex z akce
Vetchý  ještě  nedorazil  a  tak  nebylo  čím  vyhazovat  mosty  a  ruské  tanky  do
vzduV sobotu  nám ovšem  ČTK  sdělila,  že  Evropa  (myšleny  státy  Evropské  unie)
schválila dalších 21 miliard eur na vojenskou pomoc Ukrajině. Kolik z toho si utrhneme
od úst my, nevím. Jistě nebudeme ti vzadu. Ostatně ani netuším, zda toto usnesení
nemělo nějakou souvislost se zmíněným jednáním vlády.
Je  také  stále  neznámo,  kolik  dobrovolníků  s českým  pasem  bojuje  za  opětovné
připojení  Doněcka  a  Luhanska  k  Ukrajině.  Jeden  takový  dobrovolník  je  v merku
policie, jak jsme se také v uplynulém týdnu dozvěděli, protože neměl oficiální souhlas
vlády, nebo snad ministryně války, vzít  na sebe ukrajinskou uniformu. Další takový
souhlas  mají,  protože  bojovat  na  východě  znamená  přece hájit  Prahu. O  dalších
městech a obcích se v tomto sloganu nemluví. Věřím, že šlo v uvedeném případě
stíhání o omyl, protože jeho vlastenecký čin přece nemůže být potrestán. Možná, že
ministr zahraničí i jemu už nechal vystavit diplomatický pas.
   O Krymu se zatím nepíše, i když prezident Zelenský kdysi slíbil Západu, že ho také
vrátí pod svou, tedy západní, jurisdikci. Slyšel jsem jen, že tamní vzpomínky na výročí
oslav odchodu od euromajdanu se účastnili i Češi. Nevím, proč by ovšem nemohli,
když je tam bezpečno a v létě u Jalty nebo u Forosu se lidé normálně sluní na pláži.
Moře je tam totiž teplejší než naše Máchovo jezero. Kdysi tam jezdívaly i naše děti do
mezinárodních táborů. Ostatně do Kyjeva se přece také jezdí, dokonce v zástupech, a
někteří  čeští  politici,  včetně našeho pana prezidenta  a  pana premiéra  zde už byli
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mnohokrát. Tam je ostatně také relativní klid, stejně jako v Simferpolu, protože jinak by
sem naše čelné představitele přece ochranka v zájmu jejich bezpečnosti nemohla pustit.
Proto show kolem učitelky Bednářové musí být jen nějaké nedorozumění, které se brzy
vysvětlí.  Možná až  k šípku pošlou  mladého  ambiciózního prokurátora,  který  si  na  ní
chce udělat jméno.
Víme  ovšem,  že  tam na  východě  máme už  své  padlé.  Také  to  jsem  zaslechl  před
několika  dny.  Myslím,  že  už  někteří  byli  vyznamenáni  in memoriam.  Jen  na  kbelské
letiště nebyli přesunuti pod starostlivou rukou polních kurátů. Přesto se jim jistě dostane
požehnání. Jsou lidé, kteří by řekli: zbytečná smrt, zbytečná ztráta mladého života, ale ti
opravdu nevědí, co to je bojovat za Prahu.
Takový tedy byl právě končící týden! Foukal studený vítr, jednou či dvakrát byly někde
teploty  pod  nulou,  pršelo  málo.  Přečetl  jsem  si,  že  od  roku 2000  bylo  jmenováno
406 generálů, jen v armádě jich aktivně slouží na dvě stě (podle Kverulantu) a prezident
chystá jmenování nových či povýšení stávajících již ohvězdičkovaných (viz výše). Prostě
generálů  je  málo.  Skoro  jako  českých  rudých  granátů  na  Železnobrodsku.  Alespoň
v jejich počtu, tedy těch generálů, ne oněch rudých českorajských granátů, musíme tedy
naplnit  tabulkový  stav.  Jen  aby  však  ti  vyvolení  neodpovídali  Macchiavelliho
charakteristice. To bychom pak nemohli věřit snad ani Vladaři. Takový tedy byl ten 15.
týden.                                                                                               Jaroslav Kojzar

Dominik  Hašek:  Brankář,  morální  kompas,  a  samozvaný
hlasatel svědomí (pouze když se to hodí)

  Kdysi  dávno,  v časech,  kdy český hokej  ještě  voněl
potem a poctivou dřinou, stál v bráně Dominik Hašek –
muž,  který  vypadl  z  učebnice  brankářských  zázraků.
Reflexy jako kočka,  styl  jako pytel  hadrů,  ale výkony?
Geniální. Fanoušci mu říkali »Dominátor« – protože nic
jiného  už  v  bráně  nezbylo,  když  dohrál  zápas.  Hrdina
Nagana, legenda NHL, spasitel národa. Hodil se dokonce
i na Hrad jako pověstná ikona. Ovšem dnes?
Dnes  je  z  něj  hlasitý  morální  hlasatel  s  výběrovým
svědomím.  Jeho  nejnovější  role?  Generální  prokurátor  v
procesu  proti  všemu  ruskému  –  především  však  proti
hokejistům. A zejména jednomu:

Alexandru Ovečkinovi, který hraje v zámořské NHL.
Haškova kritika Ruska je tak zuřivá, že kdyby mohla střílet
puky, NHL by musela zavést novou kategorii statistik: »góly z
morální nadřazenosti«. Je fascinující sledovat, jak muž, který
kdysi  v  ruské  lize  (ano,  v té ruské  lize)  s  úsměvem  bral
výplatu od těch samých »agresorů«, teď z piedestalu čistoty
káže, koho by měla NHL nechat hrát a koho raději deportovat
na Sibiř – nebo aspoň na tribunu.
A pak je tu A. Ovečkin. Ten zatracený A. Ovečkin, který se
provinil tím největším hříchem – překonal W. Gretzkého. A to
je, jak se zdá, pro Haška zločin nejen sportovní, ale téměř
existenciální. Jak si dovolil Rus porazit kanadskou legendu?
To není jen rekord, to je útok na západní civilizaci!
Hašek zuří.  V očích mu hoří spravedlivý hněv, v srdci ho pálí představa, že někde v
Americe někdo tleská Rusovi. A tak píše otevřené dopisy, rozohněné tweety a rozhovory
plné frází jako »symbol agrese« nebo »sportovní zrada«. Zcela ignoruje fakt, že hokej je
sport,  nikoliv  geopolitická  šachovnice.  Ale když už nemůže chytat  puky,  chytá aspoň
příležitosti moralizovat.
Ať už souhlasíte s jeho postoji nebo ne, jedno je jasné: Dominik Hašek se proměnil. Ze
sportovní legendy se stal chodící nesoulad a to nejen v myšlenkách, ale i v mluvě – muž,
který káže vodu, zatímco si z minulosti nosí vodku v kapse. Ale třeba mu to odpustíme.
Koneckonců, každý hrdina má právo zestárnout… i když u některých bychom možná
raději, kdyby zestárli tiše.                    Jan Klán

Velkolepá expedice Emila Holuba
Ve středu 15.března jsem i s dalšími členy Dia klubu Kladno shlédl v Městském
divadle v Kladně inscenaci Velkolepá expedice Emila Holuba.

Pět herců Horáckého divadla z Jihlavy se v ní střídalo v roli Emila Holuba. Hra spojuje
loutkové divadlo a činohru, a tak si v ní přijdou na své, jak malí, tak i dospělí diváci. Je
inspirována vybranými historkami a  zážitky legendárního cestovatele  z jeho afrických

výprav. Například jeho dobrodružné příběhy o zemi Mašukulumbů, cestě po Zambezi,
objevu  Viktoriiných  vodopádů,  afrických  zvířatech,  o  lidech,  kteří  jej  na  cestách
provázeli  a  mnohé  další.    Po  představení  jsme  si  mohli  prohlédnout  i  některé
exponáty, které si ze svých cest přivezl. Moc se nám všem toto představení líbilo a již
se těšíme na další. 
  Zvláštní poděkování pak patří paní Mgr. Gabriele Havlůjové, která nám lístky na toto
představení zajistila.                               Text i foto Jiří Kůstka

   Den zdraví
  V pátek 11. dubna zorganizoval Diaklub Kladno jarní  Den zdraví pro kladenskou
veřejnost.  Akce  se  konala  v  prostorách  Lékařského  klubu  Oblastní  nemocnice
Kladno. 
  Účastníkům byl zdarma změřen tlak krve, výše cholesterolu, glykémie i krevní tuk.
Obrželi i potřebné rady a doporučení.
  Akce je již tradiční a probíhá za podpory Města Kladna.                      EV, foto Kůstka

PÍŠETE NÁM

Kudlanky SEBEZBOŽNÉ  .
  V bohaté říši fauny můžeme nalézt hmyzí druh zvaný  kudlanka nábožná . Tento
hmyz  má  špatnou  pověst,  pověst  hmyzích  predátorů.  Jsou  skvěle  přizpůsobené
dravému životu. Vyskytují se ponejvíce v teplých oblastech hlavně v Africe. Oči jim
umožňují  naprosto  přesné  zaměření  kořisti.  K  úspěšnému  lovu  jim  slouží  skvělé
maskování. Kývavé pohyby jim umožňují přesouvat se z místa na místo nečekanou
rychlostí.  Kudlanka loví ze zálohy. Svou kořist  málokdy mine a co sevře do svých
kleštích, to je ztraceno. Tolik o kudlankách z té bohaté říše fauny .
 Patrně jen málokdo si uvědomuje, že v lidském světě existuje obdobný druh kudlanek
nábožných, které by se daly pojmenovat kudlanky s e b e z b o ž n é . Tyto lidské
kudlanky  sebezbožné  jsou  rovněž  v  lidské  říši  predátory.  Jsou  též  skvěle
přizpůsobené dravému životu. Vyskytují se ponejvíce v Severní Americe a západní
Evropě včetně ČR . Nejenom očima , ale i svým miniaturním mozečkovým epicentrem
se zaměřují na slabou kořist, povětšinou  invalidy, seniory a mladé rodiny.
 Kudlanky sebezbožné se maskují celou škálou teplých, láskyplných, duhových barev.
Nejsou  na  rozdíl  od  kudlanek  nábožných  pouze  dvoupohlavní,  ale  jsou  mnoha-
pohlavní , což je jejich hlavním rysem v přírodě zcela ojedinělým. Kývavými pohyby se
s nečekanou rychlostí přemísťují z jedné politické strany do druhé, do třetí i dalších a
dalších,  tam,  kde jim kyne větší  kořist.  Tak jako  kudlanky  nábožné i  ty  kudlanky
sebezbožné  loví  svojí  slabou  kořist  ze  zálohy,  nečekaně.  Svoji  kořist  kudlanky
sebezbožné  málokdy  minou,  přesněji  řečeno,  svoji  kořist  nikdy  neminou. Každá
kořist,  kterou  sevře  ta  lidská  kudlanka  sebezbožná  do  svým  mocných  kleští,  je
ZTRACENÁ .
PS . Nemálo obětí těchto mocných lidských predátorů v nich vidí nejenom kudlanky
sebezbožné,  ale i  "  kokoty ",  kanibalské olihně,  jakýsi  druh "  mrchožroutů ",  supů
bělohlavých.  Co s tím ? Co s tím udělají oběti těchto predátorů ?  Řeknou čestní lidé
těm mocným, pažravým , kudlankám sebezbožným  konečně  *** DOST ! STAČILO ! 
a nebo se jimi nechají stále dál a dál lovit a hubit ?

  E. Smutná

Omlouvám se Dominiku Haškovi.  Kéž  by se  našlo
více takových uvědomělých soudruhů!
Jak vyplývá z profilu Dominika »Gaška« na síti X, rozhodl se olympijský vítěz z
Nagana  jít  do  boje  proti  Rusům  a  Donaldu  Trumpovi  po  boku  čínských
komunistů. Nikdo nezpochybňuje ekonomickou ani vojenskou sílu Číny, kterou
dosáhla  pod  vedením  komunistické  strany,  jíž  je  v zemi  prodchnuta  celá
společnost.
Původně  jsem  se  domníval,  že  Dominik  Hašek  zaujímá  ve  svém  světonázoru
protikomunistický  postoj,  ale  dnes  musím  říci,  že  se  soudruhu  Haškovi  zcela
omlouvám. Jeho upřímné nadšení z komunistické Číny by mohlo být příkladem pro
mnohé funkcionáře KSČM, kteří ve svých ideálech poněkud polevili. Věřím, že jestli
tento ideologický trend soudruh Hašek udrží, jeho vstup do KSČM bude jen otázkou
času.
Je evidentní, že i přes svůj poněkud okázalý primitivismus si našel čas k četbě spisů
velkého kormidelníka Mao Ce-Tunga, a možná to nebude dlouho trvat a v rámci jeho
spolupráce s čínskými soudruhy můžeme očekávat jejich společný tým na nejbližších
Zimních olympijských hrách.
Díky lidem, jako je Dominik Hašek, zůstává myšlenka socialismu a mezinárodního
internacionalismu živá. Kéž by se našlo více takových uvědomělých soudruhů!
Luděk Růžička, právník a publicista

Zpravodaj  OV  KSČM   Kladno:  Adresa  redakce:  ul.  Milady  Horákové  497,
Kladno 2,  tel.: 312 687 909, 725 646 013, 602 138 077

 e.mail ov.kladno@kscm.cz, WEB://http://kladno.kscm.cz    
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                       Nevyžádané příspěvky se nevracejí


